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Aihe Hallituksen kokous 

 

Aika 15.4.2021  

 

Paikka Leantie 14 B, Kauniainen 

 

Läsnä Vuokko Skyttä, puheenjohtaja 

 Pentti Ahnger 

 Matti Huhtala 

 Kari Janhunen  

 Marja Latola 

 Pentti Lindén 

 Kristiina Linnoinen 

 Hannele Nikkanen 

 

 

 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

 

Yhdistyksen puheenjohtaja Vuokko Skyttä avasi kokouksen klo 13.30 sen jälkeen 

kun kuohuviinitarjoilulla oli ensin juhlistettu uuden hallituksen ensimmäistä 

kokoontumista. Puheenjohtaja toivotti erityisesti tervetulleeksi hallituksen uuden 

jäsenen, Pentti Ahngerin. 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.  

 

2. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista. 

 

3. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

 

Hyväksyttiin pöytäkirja kokouksesta 19.1.2021. 

 

4. VUOSIKOKOUKSEN PÄÄTÖKSET JA PALAUTE 

 

Todettiin, että etävuosikokoukseen osallistui 49 yhdistyksen jäsentä 58 

ilmoittautuneesta ja se onnistui teknisesti oikein hyvin Zoom-alustalla 

ulkopuolisen kuvaajan avustamana. Melkein koko hallitus oli kuitenkin 

henkilökohtaisesti läsnä kokouksessa. 

 

5. HALLITUKSEN UUSI KOKOONPANO JA TOIMINTATAVAT  

 

 Todettiin, että vuosikokouksen päätöksellä puheenjohtajaksi valittiin Vuokko 

Skyttä, varapuheenjohtajaksi Matti Huhtala ja sihteerinä jatkaa Kristiina 

Linnoinen. Hallitus valitsi keskuudestaan Hannele Nikkasen kerhomestariksi, Kari 
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Janhusen talousvastaavaksi sekä Marja Latolan toimimaan kulttuurivastaavana 

ja Pentti Ahngerin yrityskäyntivastaavana muun hallituksen myötävaikutuksella.  

Puheenjohtaja tutustutti Pentti Ahngerin uutena jäsenenä hallituksen 

vakiintuneisiin toimintatapoihin kertomalla mm. kiertävästä pullavuorosta. 

 

6. JÄSENISTÖ 

 

Todettiin, että yhdistyksemme kunniajäsen Fedi Vaivio on kuollut 93-vuotiaana 

27.2.2021. 

Todettiin lisäksi, että jäsenrekisteristä on poistettu Kari Aaltola (643) sairauden 

vuoksi sekä Esko Seppänen (1374) maksamattomien jäsenmaksujen vuoksi. 

Sen lisäksi Anna-Kaisa Haapanen (1167), Tuula Lavikka (1345), Elina Korpimaa 

(1306) sekä Antero Siljola (663) ovat ilmoittaneet eroavansa yhdistyksestä. 

Yhdistyksen jäsenmäärä on nyt 350 henkeä. 

 

7. YHDISTYKSEN TALOUS JA SIJOITUKSET 

 

Talousvastaava Kari Janhunen kävi läpi yhdistyksen sijoituksia. Sijoitusten 

yhteenlaskettu markkina-arvo on kasvanut vuoden vaihteesta ja on nyt 131250 €.  

Todettiin, että sijoitusstrategiaan ei ole tarvetta tehdä muutoksia. 

 

Todettiin, että OP-rahastojen tuotto-osuudet on maksettu yhdistyksen tilille: OP 

Maailma 769,98 € ja OP Taktinen salkku 1041,10 € eli yhteensä 1811,08 €. 

Osinkoja on tähän mennessä tuloutunut Nordea Bank 1,82 € sekä UPM 

Kymmene 699,40 €.  

 

Todettiin, että yhdistyksen käteisvarat ovat hyvissä kantimissa, koska 

toimintamenoja ei ole ollut. Käyttötilin saldo on 18285 €. Tämä antaa hyvät 

mahdollisuudet sponsoroida jäsenten osallistumismaksuja syksyn tilaisuuksiin. 

 

. 

8. KEVÄÄN TOIMINTA 

 

Todettiin, että koronarajoitusten jatkuessa jouduttiin Repin-näyttelyyn 

tutustuminen järjestämään etäesittelynä. Tilaisuuteen oli ilmoittautunut 22 

henkeä, joista kaksi ei lopulta päässyt linjoille. Etäesittely oli teknisesti toimiva 

ratkaisu ja osallistujat olivat tyytyväisiä, että edes tällainen vaihtoehto oli tarjolla. 

Lisäksi jäsenille on välitetty linkki, jonka avulla voi omatoimisesti käydä 

tutustumassa Aalto-yliopiston Otaniemen kampukseen. Tämä korvaa keväälle 

suunnitellun yritysvierailun. 

 

Todettiin, että suunniteltu kevätretki on jouduttu siirtämään vielä vuodella 

eteenpäin toukokuulle 2022.  

 

9. VUOSIJUHLA 2022 

 

Vuosijuhlaa varten on tehty ennakkovaraus lauantaille 5.2.2022. Juhlat 

järjestetään entisen kauppakorkeakoulun remontoidussa juhlasalissa ja 

tarjoilusta vastaa Ravintola Töölö. Vuosikokous pystytään järjestämään samassa 

salissa siten, että jäsenet istuvat parvella ja kokouksen toimihenkilöt 

esiintymislavalla. Diat projisoidaan valkokankaalle. Sihteeri ja klubimestari ovat 

käyneet jo ennakkoon tutustumassa tiloihin. 

 

Päätettiin, että vuosijuhlaan 2022 ei tilata tanssiorkesteria, vaan sen sijaan 

valitaan muuta ohjelmaa, jota esittää esim. kauppakorkeakoulun 
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ylioppilaskuntaan kytköksissä olevat laulajat. Kerhomestari ja sihteeri tekee 

ohjelmasta ehdotuksen elokuun kokoukseen. Myös juhlapuhujaksi valitaan 

henkilö, jolla on ollut läheinen suhde kauppakorkeakouluun ja joka siksi sopii 

erityisen hyvin tämän nostalgiaa huokuvan vuosijuhlan ohjelmaan. Keskusteltiin 

mahdollisista puhujaehdokkaista ja päätettiin, että sihteeri tiedustelee 

ensimmäisen vaihtoehdon halukkuutta.  

 

10. SYKSYN TOIMINTA 

 

 Syksyn toimintaa koskien tehtiin seuraavat päätökset: 

 

- aikaisemmin varatun Goyan konsertin uudeksi päiväksi on ilmoitettu 23.8.2021 

klo 19. Sovittiin, että sihteerin estyessä Marja tuuraa häntä tilaisuuden 

järjestelyissä konsertti-iltana. 

- Didrichsenin museossa syksyllä avautuvaan Bror Weckström-näyttelyyn 

päätettiin tehdä alustava ryhmävaraus yhdelle ryhmälle lokakuun alkupuolelle. 

- Turun kaupunginteatterin Nokia-näytelmälle on myös saatu uusi päivämäärä la 

30.10. klo 14. Alustava varaus 60 lippua. Tätä teatterimatkaa varten tilataan 

tilausbussi sekä lisäksi väliaikakahvit ja ruokailu näytöksen jälkeen Turussa. 

-  HKT:n Niin kuin taivaassa -musikaaliin to 25.11.2021 klo 19  on alustavasti 

varattu 60 paikkaa ensimmäiseltä  parvelta. 

- Rajaton joulu -konserttiin ti 21.12. klo 19 Musiikkitalossa on alustavasti varattu 

60 paikkaa. 

- keskusteltiin myös mahdollisesta yritysvierailusta. Päätettiin, että yritysvierailun 

järjestäminen saa toistaiseksi odottaa, kunnes vierailu on koronan osalta 

mahdollista järjestää ilman suurempia rajoituksia.  

- perinteistä Eurooppaan suuntautuvaa syksyn viini- ja kulttuurimatkaa 

korvaavasta kotimaan matkasta on saatu tarjous matkatoimistolta. Päätettiin 

matkan ajankohdaksi 7.-9-9-2021. Matka kulkee reittiä Hki-Noormarkku-Isokyrö-

Lapua-Seinäjoki-Mänttä-Hki.  Hyväksyttiin matkan ohjelmaehdotus ja jatketaan 

sen suunnittelua yksityiskohtien osalta matkatoimiston kanssa.  

 

11. LAHJOITUS – AALTO-YLIOPISTO 110 VUOTTA 

 

Keskusteltiin mahdollisuudesta tehdä lahjoitus Aalto-yliopistolle 110-

vuotisjuhlavuoden kunniaksi. Lahjoituksen myötä yhdistys saisi myös nimensä 

ikuistettua yliopiston tiloihin. Päätettiin, että lahjoitussumma tulee olemaan 5000 

€, joka voidaan maksaa käteisvaroista. Sovittiin, että puheenjohtaja ja sihteeri 

tekevät seuraavaan kokoukseen ehdotuksen lahjoituksen tarkemmasta 

kohteesta.  

 

12. HISTORIIKIN JATKO-OSA 

 

Värikäs keskustelu virisi tarpeesta ja halukkuudesta julkaista jatko-osa 

yhdistyksen historiikille, joka päättyy vuoteen 2001. Jatko-osa kattaisi vuodet 

2002-2025, jolloin yhdistys on suunniteltu lopetettavaksi. Asian suunnittelua 

jatketaan seuraavassa kokouksessa, johon hallituksen jäseniltä odotetaan 

ideoita. Kuitenkin jo tässä vaiheessa näyttää ilmeiseltä, että kyseinen julkaisu ei 

niinkään olisi enää perinteinen historiikki, vaan eräänlainen kevyempi yhteenveto 

yhdistyksen toiminnasta ja merkityksestä jäsenilleen viimeisten 25 

toimintavuoden aikana. 

 

13. SEURAAVA JÄSENTIEDOTE 

 

Seuraava jäsentiedote lähetetään toukokuussa seuraavan kokouksen jälkeen. 
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Tähän tiedotteeseen tulee tiedot alkusyksyn toiminnasta mukaanlukien matka 

Pohjanmaalle. 

 

14. MUUT ASIAT 

 

Kokouksella ei ollut muita asioita käsiteltävänä. 

 

12. SEURAAVA KOKOUS 

 

Seuraava hallituksen kokous pidetään Meets-etäkokoukseena 11.5..2021 klo 13 

ja syksyn ensimmäinen kokous 31.8.2021 klo 13 Ravintola Töölön kabinetissa, 

Runeberginkatu 14-16, Helsinki..  

 

13. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.20. 

 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 

 

 

Vuokko Skyttä  Kristiina Linnoinen 

puheenjohtaja   sihteeri 


